
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 8. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 2
Kan ministeren forklare, hvorfor kendelserne fra det lovpligtige beboerklagen-
ævn fra maj 2007 om Samsø Ældreboligselskab stadig ikke er opfyldt, som
krævet af statsforvaltningen Midtjylland?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Westermann (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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